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PhDr. Čižmár: 

Druhá otázka smeruje k problematike školstva a konkrétne Detských jaslí na Ulici 

Komenského. Informácie, ktoré mám od niektorých rodičov detí navštevujúcich jasle, som sa 

dozvedel, že sa uvažuje o zredukovaní počtu tried v detských jasliach. Pýtam sa, z akého 

dôvodu? Pomôžem si aj s citáciou z denníka Korzár z konca decembra, keď v nadväznosti 

nato, čo sme schválili zvyšovanie poplatku za detské jasle bolo prezentované mesto, že mesto 

eviduje navyše nevybavené žiadosti a zároveň snahu mesta, čo bolo chvályhodné a si myslím, 

že aj perspektívne do budúcnosti je zvýšením poplatku zmodernizovať a zveľadiť detské jasle. 

Preto sa pýtam, z akého dôvodu dochádza k znižovaniu počtu tried? Aké je riešenie v prípade, 

keď ten počet detí pravdepodobne s nejakou perspektívou do najbližších mesiacov zistiteľný, 

ak by narástol do takej miery a keď trieda nebude postačovať pretože sa mi to zdá protirečivé 

vyberať poplatok, ktorý smeruje k modernizácii a zároveň si uberať detí len na úkor toho, že 

tá trieda bude limitovaná istým počtom týchto detí. Keď má k tomu dôjsť, prečo k tomu dôjde 

a aké bude riešenie aj do budúcnosti aj v súvislosti s tým, že odbor hygieny ma právo 

zasahovať do prevádzky takýchto zariadení usmerneniami alebo dodržiavaním základných 

hygienických noriem. 
 

Mgr. Tóth: 

Čo sa týka jaslí, bolo to prejednané  s pani vedúcou mestských detských jaslí, kde do utorka, 

do rána (do včera) mala mi podať informáciu ohľadom počtu prihlásených detí. Informácia 

bola taká, že detí od 1. septembra by malo byť 25. Potom po rozhovoroch sa situácia trošku 

zmenila a tieto rozhovory viedol pán zástupca primátora mesta Trebišov, tak sa to zmenilo 

a sa odporúča jedna trieda. To je všetko, čo viem k tejto veci povedať. 

 

Ing. Gore: 

Momentálna situácia je taká, že jasle navštevuje asi 18 detí. Po tom, ako boli v zastupiteľstve 

riešené finančné záležitosti situácia vyzerá tak, že z tých 18 detí ostane v septembri iba 5 detí, 

13 detí odchádza do materskej školy na rôzne miesta. Sú žiadatelia, sú požiadavky nato, aby 

boli prijaté nové detí do jaslí. Tých žiadosti je cca do 25, zároveň treba povedať, že veľký 

záujem je o materskú školu. Preto bolo treba rozhodnúť to, lebo priestorovo nie sme schopní 

vyriešiť aj jednu aj druhú záležitosť, bolo potrebné rozriešiť to, čo na úkor čoho bude 

vyriešené. Preto sme sa rozhodli aj z hľadiska finančného a ekonomického, z hľadiska 

podielových daní a príspevkov štátu za tieto detí, že bude rozšírená trieda materskej školy 

a vytvorí sa iba 1 trieda detských jaslí v počte 15 detí s tým, že to neberieme ako konečný stav 

budeme hľadať priestorové možností aj v iných školách aj v iných priestoroch mesta, aby ten 

záujem aj o materskú školu aj o detské jasle bol v budúcnosti riešený.  
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